
 

 

      Београд,04.05.2021.године, 
                                          Број 375 /21                   

Клубови, чланице 
 
 
ПРЕДМЕТ: Записник са XI седнице Управног одбора Бициклистичког савеза Србије  
 
 

Дана 03.05.2021. године, са почетком у 18,00 часова, електронски  путем зум 
апликације одржана је 11. седница Управног одбора Бициклистичког савеза Србије.  

 
За седницу је предложен Дневни ред: 
 
1. Извештај о раду БСС за 45 дана, 
2. Извештај о трци Београд Бања Лука,  
3. Аутодром Берановац коришћење, 
4. Термин ТДС 2021, 
5. Измене и допуне календара за 2021. годину,  
6. Предлог редовног програма 2022, 
7. Предлог посебних програма БСС за 2022. (Који програм, колико средстава је 
потребно), 
8. Прилив средстава за рад и функционисање БСС плате запослених и по уговору, 
9. Ревидиран план и програм БСС за 2021., 
10. Кредит у Директној банци- решавање финансијских средстава за покриће, 
11. Ненаменски потрошених средстава из буџета која не могу да се правдају МОС-у, 
12. Дуговања БСС према повериоцима  (Хотел Славија, Адриа, МИС Јовановић, 
Планет БИКЕ), 
13. Статус запослених Саше Гајичића и Александре Вантовић, радно време 
канцеларије БСС и Саше Гајичића  и Александре Вантовић, 
14. Уговори  Адвокат за ЈНН, Сајт, Новинара, секретар судијске комисија, технички 
координатор и лица која ће обављати послове техничког секретара док се не реши 
статус запослених, 
15. Расписивање конкурса за Генералног секретара, 
16. Имовина БСС стечена у претходне 2 године која није физички доступна БСС. 
(бицикли, тренажери, поверметри), 
17. Набавка делова и опреме по предатом  и ревидираном плану и програму - 
Расписивање јавне набавке, 
18. Опремање комбија са алатом, поправка веш машине, куповина агрегата, сатори, 
столице… 
19. Брендирање комбија, израда бројева  и Банера БСС са новим логоом и спонзорима. 
20.  Разно 

 
На седници од 7 чланова УО БСС присутни су 1. Председник  УО  Радомир 

Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Марко Сударић, 4. Страхиња Швељо, 5. Дејан 
Видаковић, 6. Рајко Чубрић.   



 

 

Одсутан 1. Александар Марић који је рекао да стиже са малим закашњењем на 
састанак , 

Председавајући Радомир Павловић  је констатовао да седница има кворум и да 
може пуноправно да ради и доноси Одлуке. 
Тачка 1.  Извештај о раду БСС за 45 дана, председник je обавестио присутне да БСС 
сада несметано функционише  и ради све задатке и обавезе које су део рада 
канцеларије и осталих радних тела БСС.  
Тачка 2.  Извештај о трци Београд Бања Лука,  
 

Извештај о трци су поднели радно ангажовани на реализацији трке Душан Гојић 
и Радомир Павловић. Трка је прошла у складу са претходним договором и потписаним 
Уговором са директором трке  БГ-БЛ Владимиром Куваљом и да током трке није било 
проблема у реализацији зацртаних обавеза. Сви ангажовани са наше стране су добили 
надокнаде у складу са прописима и договором. 

Однос и сарадња са Куваљом је била добра, једна од замерки је да током 
церемоније на облачењу мајица није наглашено да је Душан Гојић потпредседник БС 
Србије већ само спортски директор трке. 

Чланови УО су прихватили извештај с тим да се за неки од наредних састанака 
спреми детаљни финансијски извештај о утрошеним средствима. 

Страхиња Швељо због хитности напустио састанак у 18,20 часова. 
 
Тачка  3.  Аутодром Берановац коришћење, 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио  УО да је потписан Уговор са Војском 
Србије до 15 априла 2022. године за Аутодром Берановац који можемо користити 
викендом у складу са расположивошћу аутодрома. Уговорена цена је 30.000,00 динара 
по дану коришћења плус ПДВ 6 000,00 динара. 
Чланови УО су прихватили извештај. 
 
Александар Марић се у 18,47 прикључио састанку, 
 
 
Тачка  4.  Трка кроз Србију термин одржавања, 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио  УО да Уговор са МОС још није потписан 
за Трку кроз Србију и да на 30 радних дана до трке још немамо новчаних средстава за 
организацију и реализацију ТДС. С тим у вези дат је предлог да се термин Трке кроз 
Србију 2021. помери за среднину септембра тако да се уклопи у мећународни календар 
и не преклопи са  мећународним манифестацијама у земљи и у окружењу. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Дејан Видаковић, 6. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 



 

 

УЗДРЖАН  Страхиња Швељо прикључио састанку у 18,54 часова. 
 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 6 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 1 један УЗДРЖАН донео је Одлуку која гласи:   
„Трка Кроз Србију 2021 помера за термин од  09 – 12. Септембра 2021. године“. 
 

 
 
Тачка  5.  Измене и допуне календара за 2021 годину, 
 
Бициклистички савез Србије обавестио је чланице да уколико неко није у могућности 
да реализује најављену организацију трка да о томе обавести  Бициклистички савез 
Србије како би се урадила ревизија календара за 2021. Годину. 

Након писменог изјашњавања клубова, БК Сомбор је изразио жељу за неки 
други термин док не реши финансијске и организационе задатке за трку, БК Шид је 
предложио да се Куп Србије планиран за 13 јун пребаци за 28 јун јер се и Трка кроз 
Србију из тог термина помера за септембар и коначно УО БСС донео Одлуку да се 
ТДС помери за  нови термин 9-12,09,2021. године. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео Одлуку која гласи:   
„Усваја се корекција термина Календара такмичења Бициклистичког савеза 

Србије за 2021. годину“. 
 
 
 
Тачка  6. Предлог редовног програма за 2022, 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„Овлашћују се Марко Сударић и Немања Вајс да сачине Предлог редовног 

програма Бициклистичког савеза Србије за 2022. годину“. 
 



 

 

 
 
Тачка  7. Предлог посебних програма БСС за 2022 годину , 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„Овлашћују се Марко Сударић и Немања Вајс да сачине Предлог Посебних 

програма Бициклистичког савеза Србије за 2022 годину“. 
 
 
Тачка  8. Прилив средстава за рад и функционисање БСС плате запослених и по 
уговору 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио  УО Бициклистичког савеза Србије да од 
момента постављења новог руководства на чело Бициклистичког савеза Србије нисмо 
добили месечна новчана средства из Редовног програма од МОС-а за март и април 
2021. године. 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„Плате запослених не исплаћивати из средстава Гран фонда Србија док се не 

обави састанак са одговорним лицима из претходног сазива БС Србије и Министарства 
Омладине и спорта.“. 
 
Тачка  9. Ревидиран план и програм БСС за 2021. годину,  
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   



 

 

„Овлашћују се Марко Сударић и Немања Вајс да сачине Ревидирани План и 
програм  Бициклистичког савеза Србије за 2022 годину“. 

 
 

Тачка  10. Кредит у Директној банци- решавање финансијских средстава за покриће, 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић,  4. Рајко 
Чубрић. 

ПРОТИВ 1. Страхиња Швељо, 2. Дејан Видаковић, 
УЗДРЖАН 1. Марко Сударић, 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 5 гласова ЗА, 2 два 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„Преостале рате кредита исплаћивати са рачуна Бициклистичког савеза Србије 

са позајмицом од средстава Редовног и Посебног програма док се у наредним 
месецима не нађе спонзор или други начин  да се рате исплате и врати позајмица“. 
 
 
Тачка  11. Ненаменски потрошена средстава из буџета која не могу да се правдају 
МОС-у, 
 

Председник Радомир Павловић је обавестио  УО Бициклистичког савеза Србије 
да је претходни сазив Бициклистичког савеза Србије са Бранком Бановићем на челу 
ненаменски потрошио средстава из Редовног Програма  Бициклистичког савеза Србије 
која не могу да се правдају МОС-у у износу од 1.300.000,00 динара. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„У најкраћем року на први наредни  састанак УО Бициклистичког савеза Србије 

позвати одговорна лица Бранка Бановића и ген сек. Сашу Гајичића да се изјасне по 
питању ненаменског трошења буџетских средстава.“. 
 
 
Тачка  12. Дуговања БСС према повериоцима  (Хотел Славија, Адриа, МИС 
Јовановић, Планет БИКЕ), 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио  УО Бициклистичког савеза Србије да је 
претходни сазив Бициклистичког савеза Србије са Бранком Бановићем на челу 



 

 

користио хотеле и набаљао опрему без Законом предвиђене Јавне набавке или само за 
спортисте БК Партизан. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„У најкраћем року на први наредни  састанак УО Бициклистичког савеза Србије 

позвати одговорна лица Бранка Бановића и ген сек. Сашу Гајичића да се изјасне по 
питању коришћења хотела и набавке опреме и резервних делова.“. 
 
 
Тачка  13. Статус запослених Саше Гајичића и Александре Вантовић, радно време 
канцеларије БСС и запослених Саше Гајичића и Александре Вантовић, 
 

Председник Радомир Павловић је обавестио  УО Бициклистичког савеза Србије 
да су запослени Саша Гајичић и Александра Вантовић користили Годишњи одмор у 
складу са Законом о раду и да су исти прекинули боловањем, те да се чекају да се врате 
на посао и да се са њима обави разговор и крене у даље поступање. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„У најкраћем року на први наредни састанак УО Бициклистичког савеза Србије 
позвати запослене Сашу Гајичића и Александру Вантовић ради информације и 
договора око њиховог даљњег радног статуса“. 
 
 
 
Тачка  14. Уговори са Адвокат за ЈНН, Сајт, Новинара, секретар судијске комисија, 
технички цоординатор и лица која ће обављати послове техничког секретара док се не 
реши статус запослених, 
 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио  УО Бициклистичког савеза Србије да је 
добар број лица ангажован или треба бити ангажован на разним пословима у БС 



 

 

Србије и да са њима треба склопити Уговоре. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„За сва лица која су ангажована и требају да буду ангажована надокнада за рад и 
ангажовање ће бити исплаћена након пристизања средстава из редовног 
програма БСС“. 
 
 
 
Тачка  15. Расписивање конкурса за Генералног секретара, 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио  УО Бициклистичког савеза Србије да је у 
складу са Статутом Бициклистичког савеза Србије неопходно да се распише Конкурс 
за избор генералног секретара Бициклистичког савеза Србије. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„У складу са Статутом и Пословником о раду Бициклистичког савеза Србије расписати 
Конкурс за избор генералног секретара Бициклистичког савеза Србије.“ 
 
 
Тачка  16. Имовина БСС стечена у претходне 2 године која није физички доступна 
БСС. (бицикли, тренажери, повер метри), 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио УО Бициклистичког савеза Србије да је у 
претходне две године набављена већа колоичина опреме бицикала и делова и да се 
иста не налази у магацину и није преузета од претходног сазива БС Србије. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 



 

 

УЗДРЖАН  нема 
 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„У најкраћем року на први наредни  састанак УО Бициклистичког савеза Србије 

позвати одговорна лица Бранка Бановића и ген сек. Сашу Гајичића да се изјасне по 
питању имовине БС Србије коју немају у Попису и коју нису предали новом сазиву  БС 
Србије.“. 
 
 
Тачка  17.  Набавка делова и опреме по предатом  и ревидираном плану и програму - 
Расписивање јавне набавке, 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио УО Бициклистичког савеза Србије да је у 
складу са Планом и Програмом рада неопходно да се распишу Јавне набавке у складу 
са Законом о јавним набавкама и правдањем средстава Министарству омладине и 
спорта Републике Србије. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Страхиња Швељо, 6. Дејан Видаковић, 7. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 7 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„Овлашћују се Радомир Павловић  и Немања Вајс да покрену Јавне набавке у 

складу са ревидираним Планом и Програмом усвојеним од стране  Министарства 
омладине и спорта Републике Србије “. 

Марко Сударић због приватних обавеза напустио састанак УО у 21.40.  
 
 
Тачка  18.  Опремање комбија са алатом, поправка веш машине, куповина агрегата, 
шатори, столице 

 
Након дискусије чланови УО БСС су изјаснили да ова тачка и одлучивање 

сачекају прилив редовних средстава. 
 
 

Тачка  19.  Брендирање комбија, израда бројева  и Банера БСС са новим логотипом и 
спонзорима. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. 
Страхиња Швељо, 5. Дејан Видаковић, 6. Рајко Чубрић. 



 

 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 6 гласова ЗА, 0 нула 

ПРОТИВ, 0 нула УЗДРЖАНИХ донео је Одлуку која гласи:   
„Извршити набавку бројева, израду банера и брендирање комбија у складу са 

приливом средстава од спонзора или организације трка “. 
 
Тачка  20.  Разно 
Како се нико није јавио за реч Председник Радомир Павловић се захвалио члановима 
на сарадњи и закључио састанак 
Састанак завршен у 21,55 часова. 
 
Овај докуменат је пуноважан без потписа и печата, и шаље се са званичне адресе БСС.  
 
 
 
 

ПРЕДСЕДНИК 
                           Радомир Павловић  


